
Oświadczenie złożone 

przez senator Agnieszkę Kołacz-Leszczyńską 

na 28. posiedzeniu Senatu 

w dniu 6 sierpnia 2021 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra finansów, funduszy i polityki regionalnej Tadeusza Kościńskiego 

Szanowny Panie Ministrze! 

W obecnej chwili trwają prace dotyczące tego, w jaki sposób będą wdrażane programy i w ramach jakich 

narzędzi będą finansowane (RPO, FST). Myślę tu o polityce spójności i Funduszu na rzecz Sprawiedliwej 

Transformacji. 

Regiony z południa Dolnego Śląska mnóstwo wysiłków włożyły w to, by zdobyć finansowanie w ramach 

Europejskiego Zielonego Ładu, by złagodzić skutki przejścia od gospodarki opartej na węglu do nowoczesnej 

gospodarki opartej na OZE, by osiągnąć neutralność klimatyczną. Te wysiłki wymagają jednak wsparcia 

państwa. Najprostszym sposobem byłoby zrównanie wymaganych wkładów własnych samorządów i dopusz-

czalnych poziomów pomocy publicznej dla przedsiębiorstw w realizowanych projektach (RPO czy FST) do 

poziomu 15%. Mój wniosek dotyczy samorządów południa Dolnego Śląska. 

Wnoszę o to i proszę o informację, kiedy będziemy znali szczegóły przygotowanych rozwiązań oraz czy 

wniosek o zwiększenie poziomu pomocy publicznej do 15% dla samorządów południa Dolnego Śląska zo-

stanie zaakceptowany przez Pana Ministra. Dziękuję bardzo.  

 

Agnieszka Kołacz-Leszczyńska 

 

 

 


